
  

      Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne zdravotnícke a bytové  
     zo dňa 05. 06. 2007 
PROGRAM : 
 
Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
 
  1.) Otvorenie 

2.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom  

3.) Prerokovanie odpovedí na list, ohľadne záujmu o pridelenie obecného bytu 
na Studenohorskej ul. č. 11 v Bratislave 

4.) Rôzne 
5.) Informácie : 
a) anonymná anketa pre opatrovaných 
b) rozpočet opatrovateľskej služby vo vlastnej réžii 
c) zoznam ocenených bezpríspevkových darcov krvi 
d) výjazdová transfúzna stanica 
e) ubytovanie učiteliek a upratovačky 
f) deň boja proti drogám – pracovný názov 

  
bod 1.) Otvorenie 
 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková privítala všetkých prítomných členov  komisie.  
 
Schválenie programu : 
 
Za : 10    proti : 0   zdržal sa : 0 

 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom 
 
Žiadali 4 osoby a bolo im vyplatené čiastka 11. 000,- Sk 
 
Bod 3.) Prerokovanie odpovedí na list, ohľadne záujmu o pridelenie obecného bytu 
na Studenohorskej č. 11 v Bratislave. 
 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková informovala členov o výsledku záujmu 
žiadateľov o pridelenie obecného 1- izbového bytu. Z 10  žiadateľov sa záporne 
vyjadrili 3 a to : 
pp. Pikulík Daniel, Smolinská Dana, Vachálek Ivan 
 
kladne sa vyjadrilo 7 žiadateľov a to : 
 
pp. Weberová  Andrea, Boskovičová Zdenka, Draškovičová Alena, Mydla Martin, 
Krajčovičová Michaela, Šedivá Monika, Šilinger Ján. 
 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková oboznámila členov komisie o dôvode podania 
žiadosti každého žiadateľa. Upozornila členov, že informácie nepodáva z dôvodu 
ovplyvňovania pri hlasovaní, navrhla tajné hlasovanie. Výsledok tajného hlasovania je 
nasledovný : 
 
1.Krajčovičová Michaela 
2.Boskovičová Zdenka 



  

3.Mydla Martin 
 
Komisia odporúča takýto výsledok tajného hlasovania predložiť na najbližšom 
zasadnutí MZ, ktoré bude 28.6.2007 a po jeho vyjadrení zaslať všetkým žiadateľom 
písomné vyjadrenie. 
 
Za : 11    proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 4.) Rôzne 
 
Komisia prerokovala jednu žiadosť o jednorázovú dávku v hmotnej núdzi a bola 
vyplatená vo výške 2. 500,- Sk 
 
Za : 11    proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 5.) Informácie : 
 

a) anonymná anketa pre opatrovaných sa presúva na rokovanie zasadnutia komisie 
v septembri 

Za : 11   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
b) komisia prerokovala rozpočet opatrovateľskej služby vo vlastnej réžii. Pani 

Kotrabová Alena nie je spokojná s predloženým materiálom a žiada v spolupráci 
s ekonomickým oddelením prehodnotiť cestovné náklady a predložiť na 
najbližšom zasadnutí komisie 

 
Za : 11   proti : 0   zdržal sa : 0 
 

c) zoznam bezpríspevkových darcov krvi nie je k dispozícii a preto predsedkyňa 
komisie Mária Pikulíková navrhuje osloviť občanov – darcov krvi cez časopis 
Lamačan, aby sa všetci bezpríspevkový darcovia krvi nahlásili do databázy na 
emailovej adrese : janikova@lamac. Sk alebo osobne na Miestnom úrade, 
Heyrovského 2 v Bratislave u pani Janíkovej, č. dv. 6 na prízemí.  

 
Za : 11    proti : 0   zdržal sa : 0 
 

d) Výjazdová transfúzna stanica je objednaná na 4.10.2007 cca o 8,00 hod - oznam 
bude uverejnený v časopise Lamačan a budú vyvesené aj letáky (prípadná 
zmena bude včas oznámená). 
Pani Servanská Lujza členka komisie navrhla, že pripraví anonymnú anketu 
o záujme bezpríspevkových darcov krvi. 

 
Za : 11    proti : 0   zdržal sa : 0 
 

e) Predsedkyňa komisie p. Pikulíková Mária informovala členov o stanovisku pani 
Aleny Petákovej – riaditeľky ZŠ s MŠ na Malokarpatskom nám. č.1 v Bratislave 
vo veci ubytovania učiteliek – zamestnankýň, kde navrhuje pridelenie 1- 
izbového školníckeho bytu pre dve učiteľky a to pp. Stašíkovú Luciu a Poradovú 
Eriku. 

      Komisia  vyššie uvedenú informáciu berie na vedomie a ponecháva rozhodnutie  
      v kompetencii pani starostky. 
 

Za : 11   proti : 0   zdržal sa : 0 
 



  

f) Predsedkyňa Mária Pikulíková informovala členov komisie o diskusii s p. 
Jablonickým a obe strany sa dohodli, že deň boja proti drogám sa uskutoční 
v polovičke októbra 2007, kde budú prítomní : lekár, psychológ, policajt, 
sociológ. Okolo 17,00 hod sa v kine Lamač uskutoční beseda pre rodičov, kde 
získajú informácie, kde sa môžu obrátiť v prípade pomoci. 
Pani Janyšková navrhla zúčastniť sa predstavenia INCIDENT v divadle Ludus. 

  Komisia zobrala informáciu na vedomie. 
 
Komisia berie na vedomie informáciu neziskovej organizácie Betánia ohľadne žiadosti 
o spoluprácu. Betánia poskytuje sociálnu pomoc vo svojich troch organizačných 
zložkách : 
Aktivačné geriatrické centrum – členené na : domov dôchodcov – 12 lôžok, zariadenie 
opatrovateľskej služby – 10 lôžok – celoročne 
Domáca opatrovateľská služba – poskytovanie opatrovateľskej služby v domácom 
prostredí cca 30 občanom – celoročne 
Vykonávanie sociálnej prevencie a poskytovanie sociálneho poradenstva – celoročne. 
Betánia budovala vzťahy a rozvíja spoluprácu s organizáciami blízkeho zamerania, 
zariadeniami sociálnych služieb, s organizáciami verejnej správy, samosprávy, ale aj 
s cirkevnými organizáciami z domova i zahraničia. 
 
Úlohy vyplývajúce miestnemu úradu : 
 

- pripraviť anonymnú anketu pre opatrovaných – spracovanie anketových lístkov 
bude na zasadnutí komisie v septembri 

- predložiť komisii ročný rozpočet opatrovateľskej služby v prípade  vlastnej  réžii 
(pripomienka p. Kotrabovej – cestovné)  

- predložiť komisii zoznam  bezpríspevkových darcov krvi a vytvoriť databázu 
- predložiť na MZ výsledky tajného hlasovania o pridelení 1- izbového bytu na 

Studenohorskej ul. č. 11 v Bratislave. 
- Vyčleniť finančné prostriedky na akciu Deň boja proti drogám – pracovný názov 

(10/07) 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie riadne ukončené 
 
 
 
 
             Mária Pikulíková   
                                      predsedkyňa 
 
Zapísala : Andrea Janíková – tajomníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


